
Generalforsamling 2021 
  
  

 
Generalforsamlingen for Vordingborg Skytteforening blev afholdt d. 21-09-2021 kl. 1900, i 
skytteklubbens lokaler på Gåsetårnsskolen: 
  
Pkt. 1. Velkomst: 

Der var en kort velkomst af formand Kurt Jensen, valg af dirigent blev Janni 
Jensen. 

  
Pkt. 2: Valg af stemmetællere:  

Stemmetællerne blev Kim Wilstrup, og Michael Berg 
Pkt 3: Formandens beretning, afholdt af formand, Kurt Jensen. 

  
Af highlights fra beretningen kan nævnes, at der grundet coronapandemien ikke har 
været afholdt 2 generalforsamlinger, dette i 2019 og 2020.  
  
Skytteforeningen er kommet godt igennem pandemien, og økonomien er stadig i 
balance, dog er foreningen sidste år kommet ud med mindre underskud, hvilket 
formentlig skyldes corona, manglende fremmøde, og stigende baneleje i Tubæk. 
  
Vi er snart færdige med at betale til lånet vedr. det elektroniske markeringsanlæg. Til 
december 2022, falder sidste afdrag. 
  
Klubben har et godt økonomisk grundlag, men der mangler fortsat flere medlemmer. 
Klubben har opstartet et samarbejde med Bonsai skolen i Præstø, der har undervisning 
for potentielle og kommende politielever. Samarbejdet har været en succes, og flere 
elever har ønsket at fortsætte året ud.  
  
Med flere medlemmer, er der også brug for flere vagter. Skydningerne skal kunne 
afholdes sikkerhedsmæssigt forsvarligt. Vagterne fordeles generelt kun på få personer, 
hvilket slider. Der er brug for flere, der vil tage vagterne. 
  
Der blev rettet et stort tak til de medlemmer, herunder specielt Hasse Nielsen og Tony 
Mc Intyre, der har været med til at genopbygge skydebanerne i Tubæk. Det har været 
et stort og omfattende arbejde, og resultatet er blevet godt.  
  
Formandens beretning blev godkendt.  
  
  

Pkt. 4: Regnskab ved Mikael Petersen. 
  
Foreningens regnskab blev fremlagt af Michael Petersen. Der blev fremlagt og 
gennemgået regnskab for 2018, 2019 & 2020. 
  
Det blev oplyst, at våbnene afskrives med 10 % hvert år. 



  
Regnskaberne blev godkendt.  
  

Pkt. 5: Indkomne forslag: 
  

Opsigelse af ordningen om girokortindbetaling ved kontingentafregning, der ikke har 
været anvendt i årevis. Ved opsigelsen kan klubben spare kr. 100 i kvartalet. 
Ordningen kan ikke opsiges uden den er vedtaget på Generalforsamling.  
  
Forslaget vedtaget. 
  
  

Pkt. 6: Fastsættelse af kontingent: 
  

Kontingentet forbliver uændret, med kr. 650 for voksne, og med kr. 375 for børn. 
Godkendt. 
  
Banelejen er ophørt. Kontingentet dækker udgifterne til Tubæk. Godkendt. 
  

Pkt. 7: Valg: 
  

Formand: Kurt Jensen var på valg, og ønskede at genopstille. Hejdi Røygaard ønskede 
også at opstille som formand.  
  
Ved stemmeafgivelse blev resultatet som følger: 
  
11 stemmer til Kurt Jensen 
5 stemmer til Hejdi Røygaard. 
  
Kurt Jensen blev genvalgt for 2 år. 
  
Kasserer: Mikael Petersen var på valg, og modtog genvalg for 1 år. Genvalgt. 
  
Bestyrelsesmedlem Alex S. Hansen var på valg og modtog genvalg for 2 år. Genvalgt. 
  
Bestyrelsesmedlem Hasse Nielsen var på valg, og modtog genvalg for 1 år. Genvalgt. 
  
Bestyrelsesmedlem Tony Mc Intyre var på genvalg, og modtog genvalg for 1 år. 
Genvalgt.  
  
Bestyrelsessupleant Klaus Færregaard var på valg, og modtog genvalg for 2 år. 
Genvalgt. 
  
Bestyrelsessupleant vakant. for 1 år. Hejdi Røygaard valgt. 
  
Revisor nr. 1, Janni Jensen var på valg for 2 år. Genvalgt. 
  



Revisor 2, for 1 år – Vakant. Kim Wilstrup blev valgt. 
  

  
Pkt. 8: Eventuelt 
  

Drøftelse af medlemskab af skytteforeningen DSF, der har mange kalibre, og mange 
aktiviteter.  
  
Et kontingent hos DSF koster kr.1000, hvilket Vordingborg skytteforening skal betale. 
Herefter er der fri adgang for Vordingborg skytteforenings medlemmer.  
  
Der er mange skydedicipliner som medlemmerne herefter kan deltage gratis i, ligesom 
der også er mange kurser. 
  
De mange skydedicipliner er eksempelvis: Tjenestepstol, falling target, IPSC-skydning, 
combi pistol og riffel. 
  
Mange syntes, at det var en god ide, og bestyrelsen lovede at drøfte medlemskabet ved 
kommende bestyrelsesmøde. 
  

  
Herefter var der ikke flere indlæg. 
  
Dirigent, Janni Jensen takkede for god ro og orden. Generalforsamlingen 2021 for 
Vordingborg skytteforening blev afsluttet kl. 19:50. 
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